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Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 11.12.2023 
Deltagere: 
 
 
 
 
Fravær: 

Morten Forland, Petter Farstadvoll, Øyvind Ø. Danielsen, 
Jørn Michalsen, Espen Hillmann, Anne Mette Klokkerud, 
Henriette Angelica Bakkeli Götz, Anders Røynås 
 
 
Maya Yasmina Iskander Christensen, Morten Riis Andersen 

 
Dato: 

 
11.12.23 

Tid og sted Kl 18:30 Skullerud næringspark, Teams møte 
Innkalt ved: Morten Forland 
Referent: Anne Mette Klokkerud 

 
 
 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Morten 
Forland 

Møtereferat 14.11.godkjent.  
 

Oppdatering fra daglig leder Jørn 
Michalsen 

Jan Oddvar på besøk, Norges Sykkelpresident. Etter NM i Bodø i 
2016, som gikk kjempebra, så fikk Jan Oddvar spørsmål om å bli 
sykkelpresident. Han har vært president i Norges Sykkelforbund i 6 
år, og stortrives i rollen. Godt samarbeide mellom regioner og 
klubber er viktig å etterstrebe også i årene fremover. 
Tøffe tider etter VM i Bergen. Sliter med underskudd fortsatt. 
 
Oppdatering fra daglig leder: Mye å gjøre generelt. Prioritert 
oppgave har vært å planlegge neste sesong: (Se liste i sharepoint) 
 
Årsmøte er satt til 20 mars! 

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder ”elite” 

Morten Riis 
Andersen/ 
Espen 
Hillmann 

Morten: Espen redegjorde for Mortens innspill i hans fravær.  
Treninger  
Ikke så mye nytt fra landeveiskomiteen denne gang, men treninger 
på Zwift og Skullerud pågår for fullt. Det er god aktivitet rundt 
disse og det er bra å se.  

 

Planer framover  
Morten fortsetter å jobbe for å få på plass en gruppeleder i gruppe 
2 for 2024 sesongen. Ta kontakt om dere vet om noen som kan 
passe i rollen. På nyåret vil det bli avholdt møte med 
gruppelederne vedr. den kommende sesongen.  
 

Espen: Alt Ok! 

Rapport/innspill fra Terrengkomiteen 
– herunder ”elite” 

Petter 
Tiltnes/Petter 
Farstadvoll 

Petter T: Alt OK! 
 
Petter F:  Alt OK! 



 

 

Intern Intern 

Rapport/innspill fra Banekomiteen – 
herunder ”elite” 

Espen 
Hillmann 

Askervelodromen -  

 

- 200m UCI-bane med internasjonale mål  
- 46gr helling i svingene 

- Mulighet til å tilbakelegge mange kilometer i 
sommertemperatur 

 

Erfaringer så langt: 
- Arrangørsamling med Timetronics 
- Tidtakerkurs 
- Ryttere tilstede i velodromen for testritt 
- Første samling på velodromen i samarbeid med Grenland 

SK 2-3 desember 
- Intro, A1-akkreditering og A2-akkreditering gjennomført 
- Samling for ungdom på velodromen 10 desember 
- Grunnet mange påmeldte ble det holdt 2 kurs 
- Intro, A1-akkreditering 

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Ikke noe nytt 

Rapport/innspill fra materialforvalter Øyvind Ø. 
Danielsen 

Frøy bilen skal inn for utbedring av feil med El-Motor 
22.12.2023Møller fikk ikke utbedret feilen ved forrige verksted 
besøk. 

Økonomi - Budsjett Anders 
Røynås 

Anders gikk gjennom regnskap. November utgjør en god måned 
økonomisk og med overskudd.  
Det er kommet inn 185 000 siden 1. desember. Det forventes ca 
250 000 i moms-kompensasjon og ca 70000 i sponsinntekter og 

diverse. 
Totalt sett: Forventer et lite underskudd på ca. 300 000,- litt høyere 
enn hva som er budsjettert (100 000,-) 

Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig 

Henriette 
Angelica 
Bakkeli Götz 

Antall medlemmer i klubben:  
November – ved forrige styremøte var det 785 medlemmer  
Desember – 790 medlemmer  
Økning på hvert fall 5 menn og 1 dame – på grunn av aktivitet på 
bane?  
 
Politi – og trenerattester:  

- Godkjenner trenerattester og legger inn fortløpende  
- Virker som om det hjelper å purre litt, det kommer en 

innimellom  
- Sendt ut nok en mail hvor jeg har gått igjennom alle 

mailene og purret nok en gang – var litt streng, håper 
det gir mer respons 

 
Møte om elitekontrakter: 

- Like basiskontrakter for elite  
- Forslag om: Elitelag og Satsningslag (må stille på 

utvalgte ritt) 

Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

  

Oppfølgning saker forrige styremøte: Jørn 
Michalsen/ 
Morten 
Forland 

 

Innkomne forslag: 
 

 
 

 
 



 

 

Intern Intern 

Besøk av Valgkomiteen – Celine 
Solheim og Elisabeth Longva Berger 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Styrkeprøven 
 
 
 
OCK Fondet – utbetaling 
 
 
 
 
 
 
Leirskallen – Enduroanlegg 

Jørn 
Michalsen/ 
Morten 
Forland 
 
 
 
 
 
 
 
Jørn 
Michalsen 
 
 
Jørn 
Michalsen 
 
 
 
 
 
Elcko 

Styret hadde besøk av Elisabeth Longva Berger fra Valgkomiteen 
som forespurte dagens styremedlemmer om status/ønsker for 
2024.  
 
Oppgaven til valgkomiteen er å komme med forslag til 
styremedlemmer. Anbefaler 60-40 fordeling menn og kvinner. Nytt 
styre skal legges frem og godkjennes på årsmøtet 20 mars. 
 
Kontrollkomiteen: Pål Olsen, Arne Hansen, og Wenche Elisabeth 
Madsen Eriksson. 
 
NIF`s og NCF`s lovër og regelverk ble ikke ivaretatt med opprinnelig 
forslag om at Styrkeprøven skulle arrangeres utenfor NCF`s 
paraply.  
 
OCK Fondet (etter Oslo sykkelkrets) bør fortsatt styres av Norges 
Sykkelforbund. Region Øst vil ikke utbetale 
 
Vedtak: Sender brev til Region Øst om at de har 14 dager på å 
akseptere vårt krav om utbetaling fra OCK Fondet. Hvis ikke kravet 
etterfølges sendes saken til Forliksrådet.  
 
Forslag om etablering av enduroanlegg i Leirskallen. Utredning i 
januar. Kostnadsfordeling gjennomgåes og taes stilling til senere. 
 
Vedtak: Elcko gis fullmakt til å inngå forhandlinger med 
Bymiljøetaten om utredning av Enduroanlegg i Leirskallen. 

Neste styremøte 
 

Tirs 9/1-2024  

 


